

普华永道

Date: Thursday, 29th June 2023,

10:00 - 13:00

Location: PwC Tower, Frankfurt a.M.

Friedrich-Ebert-Anlage 35-37,

60327 Frankfurt a.M.



Zhejiang - Germany

Business Dialogue



Zhejiang Government, in cooperation with PwC Germany and PwC China, cordially invites you to participate in the **Zhejiang – Germany Business Dialogue** with a focus on business cooperation and investment opportunities in Germany and other European markets.

During this exclusive event we will welcome a high-level business delegation from Zhejiang Province, one of the largest and most dynamic economic regions in China.

You will have the chance to meet C-Level representatives of Chinese companies from different industry sectors, such as automotive, life science, machinery & equipment and chemicals etc. for an exchange and best practice sharing on cooperation and investment opportunities in the European market.

The event provides an excellent opportunity to meet industry leaders, expand your Sino-German business network and initiate cooperation opportunities.

To request an invitation kindly provide your name, company, title, and contact information to PwC Germany at: de-navi@pwc.com

Kindly note that successful registration will require an Email confirmation, which will be send out before the event. Seats are limited, so early registration is recommended.

We are very much looking forward to seeing you soon!



普华永道

日期: 2023年6月29日星期四

10:00 - 13:00

地点: PwC Tower, Frankfurt a.M. Friedrich-Ebert-Anlage 35-37,

60327 Frankfurt a.M.



浙江 - 德国

商业对话



浙江省政府与普华永道德国和普华永道中国共同诚挚邀请贵方参加浙江-德国商业对话, 本次活动专注于德国和其他欧洲市场的商业合作和投资机会。

在本次独家活动中,我们将欢迎来自中国最大和最具活力的经济地区之一浙江省的高级商务代表团。

贵方将有机会与来自汽车、生命科学、机械设备和化工等不同行业的中国企业的董事长代表会面,就欧洲市场的合作和投资机会进行交流和最佳实践分享。

此次活动为贵方提供了与行业领导者会面、拓展中德商业网络和开创合作的绝佳机会。

如需申请邀请,请将贵方的姓名、公司、职位和联系方式发送至普华永道德国邮箱:de_navi@pwc.com

请注意,成功注册前系统将会发送一封电子邮件进行确认,该电子邮件将在活动前发出。席位有限,建议尽早报名。

我们非常期待很快与您见面!

